

## 立橋人壽免費意外三重保障



世事無常，充足準備才能應付突如其來的變故。立橋人壽保險有限公司（「立橋人壽」）為您及家人提供意外保障，於意外發生時提供適切的支援！

所有於立橋人壽成功登記的受保障人士<sup>1</sup>可免費享有以下保障：

- 每日意外住院入息 500 港元
- 意外傷殘及斷肢保障 100,000 港元
- 意外身故保障 100,000 港元

此免費保障適用於年滿18至65歲人士，每位合資格人士只可啟動此免費保障一次。如欲查詢任何有關此保障，請致電立橋人壽客戶服務熱線 (852) 2830 7500。

[按此啟動免費保障](#)

請參閱背頁有關上述保障的條款及細則。

此免費保障之條款及細則：

1. 此免費保障適用於2023年3月31日或之前於立橋人壽成功登記此免費保障的18至65歲人士（下稱「受保障人士」），並已收到立橋人壽電郵確認核實。每位合資格人士只可啟動此免費保障一次。
2. 此保障由立橋人壽保險有限公司（「立橋人壽」）提供。
3. 此保障會於確認核實電郵內附上的保障文件內註明的生效日期起一年後自動終止。
4. 立橋人壽保留在不作任何事先通知的情況下暫停或取消上述保障的推廣、修改其條款及細則而毋須另行通知的權利。立橋人壽保留權利要求更多資料（如需要）或拒絕不符合我們條件的登記。此保障的提供及適用之條款受限於立橋人壽之規定及適用於香港的法例。就上述保障有任何爭議，立橋人壽擁有最終決定權。
5. 若中、英文版本有歧異，概以英文版本為準。

#### 索償方法及所需資料

- 「每日意外住院入息」的索償，受保障人士應在開始相關住院日期起計30天內向本公司發出書面索償通知。並須以本公司制定的索償表格及附上所有醫院收據副本，於出院日期後90天內送交本公司。
- 「意外身故保障」及「意外傷殘及斷肢保障」的索償，索償通知應在導致有關受傷或身故的意外事件發生後30天內以書面向本公司提出，由受保障人士自承費用而令本公司滿意的證明或任何支持證據必須於該有關受傷或身故發生後90天內送交本公司。
- 查詢任何有關保障資料、索償問題或協助，可致電立橋人壽理賠熱線(+852 2830 7600)。

此單張只載有一般資料，僅供參考，旨在香港以內派發，及不能詮釋為在香港以外提供或出售或游說購買立橋人壽的任何產品的要約、招攬及建議。有關保障範圍、詳情及條款，請參閱保障文件。如果該保障文件與此單張內容不符，則以該保障文件為準。如有查詢，歡迎致電客戶服務熱線：+852 2830 7500。

「立橋人壽」、「本公司」或「我們」是指立橋人壽保險有限公司。

## Well Link Life's Free Triple Accident Protection



While you cannot predict the future, you can prepare for it. Well Link Life Insurance Company Limited ('Well Link Life') provides accident protection to you and your family. In the event of accident, you will be covered by the necessary support.

All covered persons<sup>1</sup> successfully registered during the coverage, you are entitled to the following free benefits:

- Daily Accidental Hospital Income Benefit HKD500
- Accidental Disability and Dismemberment Benefit HKD100,000
- Accidental Death Benefit HKD100,000

This Free Protection is only applicable to individual eligible person who is aged between 18 and 65. Each eligible person can activate this Free Protection once only. For more information of the Free Protection, please call Well Link Life's Customer Service Hotline at (852) 2830 7500.

[Click to Activate the Free Benefit](#)

Terms and conditions of the Free Protection:

1. The Free Protection is applicable to the persons aged between 18 and 65 and who have successfully registered the Free Protection on or before 31 March 2023 (the 'Covered Person') and received registration confirmation email from Well Link Life. Each eligible person can activate the Free Protection once only.
2. The Free Protection is provided by Well Link Life Insurance Company Limited ("Well Link Life").
3. The Free Protection will automatically expire after one year from the effective date shown in the benefit documents included in the registration confirmation email.
4. Well Link Life reserves the right to suspend or cancel the offer of the Protection, amend the terms and conditions without prior notice. Well Link Life reserves the right to request more information (if necessary) or reject the application if it does not meet the requirement. The provision of the Protection and its terms and conditions are subject to rules of Well Link Life, and applicable laws and regulations in Hong Kong. Should there be any dispute over the Protection, Well Link Life's decision shall be final and conclusive.
5. Should there be any discrepancy between the Chinese and the English versions, the English version shall prevail.

#### Claims and documents required

- For 'Daily Accidental Hospital Income', written notice of a claim must be given to the Company within 30 days after the date of commencement of the relevant hospital confinement. Satisfactory proof in the Company's prescribed form together with satisfactory proof and all official receipts must be made and furnished to the Company within 90 days of the covered person from the date of discharge from the hospital.
- For 'Accidental Death Benefit' and 'Accidental Disability and Dismemberment Benefit', any request must be given to the Company in writing within 30 days after the date of the accident causing the relevant injury or death. Satisfactory proof and any supporting evidence must be given to the Company within 90 days after the date of such injury or death at the expenses of the covered person unless proven that it was not reasonably possible to provide such notice or proof within the required time and that such notice or proof has been given as soon as reasonably possible.
- For any queries relating to the benefits, claims or seeking assistance in handling the claim, please call our Claims Hotline (+852 2830 7600).

This material contains general information for reference only. It is intended to be distributed in Hong Kong only and is not and shall not be construed as an offer to sell or a solicitation of an offer or recommendation to purchase or sale or provision of any products of Well Link Life outside Hong Kong. Please refer to the benefit document for benefit coverage and exact terms and conditions. If there is any conflict between the benefit document and this leaflet, the benefit document shall prevail. For enquiries, please contact our Insurance Consultants, or call our Customer Service Hotline at +852 2830 7500.

'Well Link Life', herein refers to Well Link Life Insurance Company Limited.

#### **Well Link Life Insurance Company Limited**

*A member of Well Link Insurance Group Holdings Limited*

 Units 16-18, 11/F., China Merchants Tower,  
Shun Tak Centre, 168-200 Connaught Road  
Central, Sheung Wan, Hong Kong

 +852 2830 7500

 [lifesevice@wli.comhk](mailto:lifesevice@wli.comhk)

 [www.wli.com.hk](http://www.wli.com.hk)

